
Zápis z jednání redakční rady Hornopočernického zpravodaje 

ze dne 27. 12. 2023 

 

 

Přítomni: Jana Víchová 

Iva Rosová 

Alžběta Cibochová 

Zuzana Hubálková 

Ivan Liška 

Lenka Bartáková 

 

 

Zapisovatel: Zuzana Hubálková 

Program: 

1. Projednání čísla 1/24 HPZ 

Průběh jednání: 

 Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod, redakční rada (dále jen RR) byla 

usnášeníschopná. 

 Byl projednán obsah čísla 1/24. 

 RR hlasovala, zda má být zastupitelský příspěvek paní Štrobové poslán k reakci 

dotčené osobě, proti byli 3 členové z 5 přítomných. Jana Víchová a Ivan Liška si 

přáli uvést do zápisu, že s tím nesouhlasí. 

 RR hlasovala, zda má být uveřejněna reakce na zastupitelský příspěvek pana 

Benedy, pro byli 4 členové z 5 přítomných, příspěvek tedy bude uveřejněn 

v tomto čísle s reakcí RR. Alžběta Cibochová si přála uvést do zápisu, že s tím 

nesouhlasí. 

 Členové rady navrhli několik dílčích úprav grafiky a obsahu lednového čísla, 

včetně výměny titulní fotky s motivem zimy za tichou vzpomínku na oběti 

tragických událostí na Filozofické fakultě UK z 21. 12. 2023. 

 

Zapsal:  Zuzana Hubálková 

Zápis schválil: Jana Víchová 


